



College of Europe
Collège d'Europe



Natolin

PRESS RELEASE



**Mr Alexander Stubb
Minister for European Affairs
and Foreign Trade of Finland
will deliver a lecture**

“Future of Europe: Is South-North new East-West?”

at the College of Europe Natolin campus

on Tuesday 5 February 2013

at 12 o'clock

The Minister will meet the students and the academic assistants in the Foyer of the College of Europe.

The Minister will address the students of the Václav Havel Promotion (2012-2013) in English and simultaneous translation is not foreseen. The lecture ‘Future of Europe: Is South-North new East-West?’ will be followed by a Q&A session.

The College of Europe organises a coffee reception after the lecture.
We kindly request press to register at tel. 22 545 94 02

For more information please contact: marek.rybak@coleurope.eu or check the website:

www.coleurope.eu

College of Europe founded in 1949 and based in Bruges and Natolin (Warsaw, Poland), was the first and is one of the most reputed institutes of European postgraduate studies which prepares individuals from over 50 countries to work and live in an international environment. The College of Europe offers study programmes in EU international relations and diplomacy studies, economics, interdisciplinary studies, law and politics administration.

Le Collège d'Europe, fondé en 1949 et basé à Bruges et Natolin (Varsovie, Pologne), est le premier institut d'études européennes de troisième cycle qui fut créé. Il demeure l'un des plus renommés qui prépare des individus venant de plus de 50 pays à travailler et étudier dans un environnement international. Le Collège d'Europe offre des programmes d'études en relations internationales et diplomatiques de l'Union européenne, d'études économiques, d'études juridiques, d'études politiques et administratives, ainsi que des études interdisciplinaires.



College of Europe
Collège d'Europe

Brugge



Natolin

COMMUNIQUE DE PRESSE



Alexander Stubb
Ministre des Affaires européennes et du Commerce
extérieur de Finlande
prononcera un discours

“Future of Europe: Is South-North new East-West?”

au Collège d'Europe, campus de Natolin
le mardi 5 février 2013 à 12h00

Le Ministre rencontrera les étudiants et les assistants académiques au foyer du Collège d'Europe.

Le Ministre donnera le discours aux étudiants de la Promotion Václav Havel (2012-2013) en anglais. Traduction simultanée n'est pas prévue. Le discours 'Future of Europe: Is South-North new East-West?' sera suivi par une session de questions-réponses.

Après la séance, une réception formelle sera ouverte à la presse.

Régistration est nécessaire. Veuillez envoyer vos coordonnées à tél. 22 545 94 02

Pour plus d'informations, veuillez contacter: marek.rybak@coleurope.eu ou consultez notre site:

www.coleurope.eu

College of Europe founded in 1949 and based in Bruges and Natolin (Warsaw, Poland), was the first and is one of the most reputed institutes of European postgraduate studies which prepares individuals from over 50 countries to work and live in an international environment. The College of Europe offers study programmes in EU international relations and diplomacy studies, economics, interdisciplinary studies, law and politics administration.

Le Collège d'Europe, fondé en 1949 et basé à Bruges et Natolin (Varsovie, Pologne), est le premier institut d'études européennes de troisième cycle qui fut créé. Il demeure l'un des plus renommés qui prépare des individus venant de plus de 50 pays à travailler et étudier dans un environnement international. Le Collège d'Europe offre des programmes d'études en relations internationales et diplomatiques de l'Union européenne, d'études économiques, d'études juridiques, d'études politiques et administratives, ainsi que des études interdisciplinaires.
